
 
 

 

 

 

Protokoll til styremøte i Bremnes Idrettslag 

 
Møtenummer:  2/2024 

Dato:   01.02.2024  

Kl:   18:30   

Stad:   Bestaståvo   

Innkalla: Vivian Kvarven, Tine Pernille Mortvedt Olsen, Monica Urang, Tone Legøy Nordtun, Kristina 

Nesse, Ronnie Kallevåg, Tore Natterøy, Rune Aarskog, Kjell Arne Ådnanes, Lennart Andal (vara), Turid 

Birgitte Aga (vara), Torbjørn Agdestein (ADM) 

Ikkje Møtt: Monica Urang, Kjell Arne Ådnanes, Lennart Andal, Turid Birgitte Aga 

 

 

Saksliste: 

 

Saksnr. Sak Type Ansvarleg Tid satt av 
07/24 Godkjenning av innkalling/forrige referat (protokoll) 

Innkallinga og protokoll godkjent og prokoll legges ut på 

heimesida. 

V Vivian 3 min 

08/24 Økonomi 

- Gjennomgang budsjett for undergrupene 

Gjennomgang av budsjetta til undergruppene. 

Hovedlag har klart budsjettet sitt til neste styremøte 

da budsjettet for idrettslaget skal vedtas. 

O Monica/Alle 30 min 

09/24 Kort oppdatering frå avdelingane: 

Turn: 

Budsjett ferdig.. Planlegg å gjennomføre turn SFO i uke 

33 som eit prøveprosjekt. Er i startfasen med å planlegge 

dugnad. Teiknekonkurranse der vinnaren får premie og 

motivet blir printa på koppar/handlenett. Samleobjekt frå 

idrettslaget som kjem ut kvart år. Turn er i god vekst og er 

or i dag 184 utøvarar. 

 

Fotball: 

Trenarmøte ungdom i veke 6. Møte med kretsen 12. 

februar for å planlegge sesongen. Planlegg barnefotball-

dag der me inviterar naboklubbar. Setter opp 

inspirasjonsøkt. Treningskampar er i full gang for dei 

fleste lag. 

 

Friidrett: 

Skal ha årsfest for utøvarane den 14. Februar. Sesongen 

varer no heilt til slutten av året kontra oktober som var 

før. Litt nedgang i medlemmar det siste året. Odd Rune 

har signert trenarkontrakt for eit år til. Me jobbar med å 

få inn ungdomstrenarar Me var på stevne i helga som var. 

O/V Rune,Ronnie,Tore 10 min 

10/24 Informasjon frå Idrettsrådet 

Det blir gitt mindre midler til å dekke utgifter ved 

trenerutdanning for idrettslaga. Dette er greit for 

undergruppene å vøre klar over når budsjettet skal settes. 

O Vivian 10 min 

11/24 Eventuelt: O/V Alle 30 min 



 
 

 

 

 
 

Type saker: Vedtakssak=V, Orienteringssak=O,  
 

Dersom nokon av styremedlemmane ser seg som inhabil i ei sak, ber ein om at dette meldast styreleiar så raskt som mogleg.  

 

 

 

Vivian Kvarven 

Leiar hovudstyret 

 

 

- Årets Tema: 

Forslag på Anti Doping som årets tema. 

Forslag vedtatt. 

- Leige- og driftsavtale SIA: Tas opp på neste 

hovedstyremøte. 


